
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 29. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1024
Vil ministeren be- eller afkræfte den udtalelse som Københavns Vestegns po-
litidirektør Kim Christiansen kom med under et nyligt afholdt møde med med-
lemmer af Vallensbæk Kommunalbestyrelse, hvor politidirektøren tilkendegav,
at der over de kommende år ikke ville blive tilført betjente til Københavns Ve-
stegns Politi, men at man tværtimod måtte forvente, at der blev færre betjente
tilknyttet netop Københavns Vestegns Politi – og vil ministeren i bekræftende
fald forklare, hvorfor Københavns Vestegns Politi ikke skal tilføres yderligere
betjente, når der i politiaftalen lægges op til en styrkelse af politiet herunder
en mandskabsmæssig styrkelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kenneth
Kristensen Berth (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kenneth.Kristen-
sen.Berth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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